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Ve Spojených státech se mezi obyvatelstvem dělají nejrůznější průzkumy, dotazníky
a statistiky. Před lety se nějakého většího reprezentativního vzorku evangelikálních křesťanů
ptali, co jim pomohlo, že do svého života přijali Ježíše a začali s Ním žít. Přesné znění otázek
z té ankety si − žel − nepamatuji. Ani zdroj jsem si neprozřetelně nepoznačil. Nicméně
zůstaly mi v paměti dva pozoruhodné údaje. Z toho průzkumu vyplývalo, že běžný americký
křesťan evangelikálního typu, potřeboval slyšet evangelium v průměru 6,2 krát, než o něm
začal vážně a osobně přemýšlet i pro sebe. Kromě toho potřeboval před tímto svým vlastním
klíčovým rozhodnutím osobně poznat v průměru 4,7 křesťanů, kteří opravdu žili s Ježíšem
a bylo to na nich poznat. Až pak mu začalo svítat, že následování Ježíše je něco úplně jiného
než nějaké náboženství nebo nauka nebo jen „světonázor“. Nahlédl, že život s Ježíšem
způsobuje hlubokou pozitivní proměnu v nitru člověka.

Šest celých dva a čtyři celé sedm…
Kdyby se tahle statistika dělala u nás, myslím, že by ty cifry vyšly mnohem větší. Na
konkrétních hodnotách teď nezáleží. Ale musím připustit, že mi ta myšlenka pomohla
k velkému vnitřnímu osvobození. Ukazuje se tím, že v dané chvíli jsem na cestě určitého
člověka k Pánu Ježíši jedním dílčím zastavením. U někoho jsem možná teprve druhý, kdo
mu řekl Dobrou zprávu. Takže ji potřebuje slyšet ještě zhruba pětkrát, aby se dosáhlo
průměru 6,2. Jindy jsem asi byl už pátý z limitního počtu 4,7 křesťanů, protože daný Jirka se
za mé přítomnosti rozhodl pozvat Ježíše do svého života.

Snad rozumíš, že nejde o konkrétní čísla. Možná by se ukázalo, že český člověk potřebuje
evangelium slyšet 12,6 krát a potřebuje potkat 10,8 živého křesťana. Nicméně z toho
pozorování mi vyplývá jedna velká výzva:

Čím víc budou čeští (i slovenští) křesťané radostným a efektivním způsobem sdílet dobrou
zprávu o Pánu Ježíši, tím snazší zakrátko pro naše lidi bude Ho opravdu poznat a přijmout.

https://mostyklidem.cz/045/
https://mostyklidem.cz/047/
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Proto jsem přesvědčen, že je moc užitečné být dobře připraven! „Polož perlu“ a s úsměvem
odejdi. Daný Jirka o ní bude přemýšlet, i když ty už dávno nebudeš na scéně! A až potká
dalšího Ježíšova následovníka, možná se mu to spojí! Nebo bude třeba, aby potkal
ještě další dva. A co když se pak obloukem vrátí k tobě, že se setkal s dalšími
podobnými lidmi jako jsi ty? A požádá Tě, abys mu pomohl vytvořit celistvý obraz,
na základě něhož se rozhodne následovat Pána Ježíše.

Pozorně poslouchej, co píše Izajáš (Iz 55,10)
Jako déšť či sníh padá z nebe a nevrací se tam zpět, nýbrž zavlažuje zemi a činí ji plodnou
a úrodnou − dává zrno tomu, kdo rozsévá, a chléb tomu, kdo jí − tak bude mé Slovo, které
vyjde z mých úst: Nenavrátí se ke mně s prázdnou, nýbrž vykoná, co si přeji, a zdárně
dokáže, k čemu ho pošlu.

Díky Pane Ježíši, že takto mocné slovo máme ve svých rukou… A k tomu i zmocnění Tvým
svatým Duchem…

http://www.axiaplus.cz/sedm-principu-pro-recnickou-perlu/
https://mostyklidem.cz/046/
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https://mostyklidem.cz/011/

